
 

Odder bridgeklub 

Bestyrelsesmøde 
Den 13. august 2024, Ålykkecenteret kl. 16.30 – 18.30 
Deltagere: Alex, Gunnar, Birgitte, Anne-Mette, Gert, Thomas, Lizzi 
Fraværende: Gunnar Nordestgaard 
Mødeleder: Birgitte 
Referent: Lizzi 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
2. Ændring i bestyrelsen/ Alex 
3. Gave til Aktivitetshuset/Alex - 5 min 
4. Frivilligmøde i uge 39/Alex 10 min 
5. Indflytning i nyt baglokale, skift af meldekort/ Lizzi 5 min 
6.  Økonomi/Gert - 15 min 
7. Turneringsplan 2024/25/Thomas - 10 min 
8. Åbent hus sidste tilmelding/ Thomas - 5 min 
9. Hjemmeside, arbejdsgruppe/Lizzi - 5 min 
10. Forsikring af foreningens ejendele/oprettelse og mærkning af inventarliste/ Gert 20 mi 
11. Fællespostkasse, hvem har/ har ikke adgang? Regler for læsning/Lizzi 5 min 
12. Nøgler til centeret/ oversigt/Lizzi 5 min 
13. Oversigt over funktioner, der skal til for at drive klubben samt oversigt over hvem i 

bestyrelsen, der har kompetencer. Behov for evt. uddannelse? /Lizzi – 5 min 
14. "ProAm-turnering" med Fortsætterkursister/Gunnar -10 min 
15. Evaluering af Generalforsamlingens punkt 7/Gunnar - 10 min 
16. Anvendelse af Facebook i markedsføringen/Gunnar 5 min 
17. Evt. Næste møde 

Referat: 

Ad. 1 Godkendt. 
 
Ad. 2 Gunnar Nordestgaard har efter eget ønske valgt at udgår af bestyrelsen, fortsætter med 
undervisningshold. Bestyrelsen vurderer, at der ikke er behov for ny i bestyrelsen, da opgaverne er 
fordelt. 
 
Ad. 3 Odder bridgeklub betaler ikke for lån af lokaler i Ålykkecenteret. Klubben har tidligere givet et 
beløb til aktivitetscenteret, dette genoptages. Der gives 4000 kr. i år, gives i december 2024. 
 
Ad. 4 Der er ikke umiddelbart interesse for deltagelse, hvis medlemmer har god idé, er de meget 
velkomne til at henvende sig til én i bestyrelsen. 
 



Ad. 5 Bridgeklubben har af Ålykkecenteret fået tildelt et lille lokale bagerst i Caféen til opbevaring. 
Thomas og Lizzi mødes søndag og flytter borde m.m. ind i lokale bagerst i store klubrum. 
 
Ad. 6 Budget og økonomi gennemgået. Vil fremover være et fast punkt på dagsorden. 
 
Ad. 7 Turneringsplan gennemgået og godkendt. Vedr. holdturnering anbefales det, at flest muligt 
finder makkerpar til turneringen. Der oprettes parturnering for de resterende medlemmer. 
 
Ad. 8 Fremover vil sidste tilmelding være kl. 12 på spilledagen pga. turneringsopsætning. 
 
Ad. 9 Alex og Lizzi vil gennemgå hjemmesiden. 
 
Ad. 10 Drøftet. Der vil blive udarbejdet en inventarliste. Det besluttes at tegne forsikring på 
bankkontoen. 
 
Ad. 11 Alex sender instrukser til alle i bestyrelsen. Alex er hovedansvarlig for at tjekke klubbens e-
postkassen. 
 
Ad. 12 Oversigt tilrettes. 
 
Ad. 13 Allerede udarbejdet formular vil blive gennemgået på næste møde. 
 
Ad. 14 Er drøftet i turneringsudvalget. Hvis ”ProAm” tilrettelægges lokalt af underviser ved selv at 
finde bridgespillere til opgaven vil det være godkendt. 
Hvis tilmelding skal ske via Mbridge skal turneringsudvalget inddrages. 
 
Ad. 15 Bestyrelsen fastholder, at dirigenten afgør tvivl om afstemningsregler. Generalforsamlingen 
kan, hvis man ikke er enig fremsætte et mistillidsvotum. 
 
Ad.16. Emnet medtages på næste møde. 
 
Ad. 17 

• Tilmelding til sæson 2024/25 forlænges til 26.08.2024 
• Én server er defekt, forsøges repareret. Der indkøbes tillige ny. 
• Pokalturnering udgår, vil fremover hedde ”Hoptimist turnering”, med præmie til vinderne i 

hver gruppe.  
• De, der sidst har vundet pokaler kan beholde pokalen.  Henvend jer til bestyrelsen, der vil 

udlevere. Sidste frist 1.12.24.  
• Den nye bestyrelses sammensætning m.h.t. ind- og udtrædelser korrigeres hos Sydbank og 

hvor ellers relevant.  
• Næste møde 17. september 2024 kl. 17.00 – 19.00  

  
 
 
 
 
 


